

HIJACKING

HIJACKING

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ
ຂຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za



ຍຸກສະ ໄໝ ນີ້ໄດ້ຜະລິດລະຄອນເລື້ອງ ໃໝ່ -
ການລັກພາຕົວ! ໃນບາງ ກໍລະນີ, ມັນໄດ້ ນຳ ໄປສູ່ຄວາມໂສກເສົ້າ. ເຮືອບິນ
ລ່າ ໜຶ່ງ ບິນໄປ California ແລະລົງຈອດໃນປະເທດຄືອບາ. ຈຸດ ໝາຍ
ປາຍທາງທີ່ບົ່ງບອກກ່ຽວກັບປີ້ເຮືອບິນແມ່ນນິວຢອກ, ແຕ່ຜູ້ ໜຶ່ງ
ພົບເຫັນຕົວເອງຢູ່ທາງຕາເວັນອອກໄກ. ບ່ອນ ໜຶ່ງ
ເລີ່ມຕົ້ນບ່ອນດຽວແລະຈົບລົງຢູ່ບ່ອນອື່ນ. ການລັກລອບໄດ້ກາຍເປັນ ບັນຫາ
ທີ່ຮ້າຍແຮງທີ່ສຸດ ແລະໄດ້ພັດທະນາດ້ານການເມືອງທີ່ລົບກວນຈາກການເຊື່ອ
ອມໂຍງກັບການເຄື່ອນໄຫວທີ່ຜິດກົດ
ໝາຍ. ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍອາດຈະບໍ່ເຄີຍປະສົບກັບສິ່ງທີ່ມັນຄ້າຍຄືກັບເມື່ອ
ມີຄົນຈັບປືນສິ້ນຫລືມີປືນໄດ້ຄວບຄຸມເຮືອບິນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ,
ໃນຕົວເລກການເວົ້າຫລາຍລ້ານຄົນ ກໍາ
ລັງບິນຢູ່ໃນເຮືອບິນທີ່ຖືກໂຈນແລະບໍ່ໄດ້ໄປບ່ອນທີ່ພວກເຂົາຕັ້ງໃຈຈະໄປ. ໂຈ
ນປ່າທີ່ໃຫຍ່ທີ່ສຸດແລະອັນຕະລາຍທີ່ສຸດແມ່ນຊາຕານ. ລາວບໍ່ສາມາດດູແລ

ອົາໃຈໃສ່ ໜ້ອຍ ລົງບໍ່ວ່າທ່ານໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນໃນຊີວິດດ້ວຍຄວາມດີ, ບາງທີອາດມີອຸດົມການທາງສາດສະ ໜາ. ລາວຮູ້ວ່າມີພຽງສິ່ງດຽວທີ່ ສໍາ ຄັນ, ບ່ອນໃດບ່ອນ ໜຶ່ງ ມາຮອດ!

ຖ້າທ່ານມີຄວາມຍິນດີໃນຊີວິດການບິນຂອງທ່ານ, ແລະສົມມຸດວ່າທຸກຢ່າງແມ່ນຢູ່ໃນລະດັບຂັ້ນຂ້າງດີ, ເຖິງວ່າຈະມີ ຄວາມຮຸນແຮງຫຼາຍ, ເຖິງວ່າລາວຈະດີຂຶ້ນກໍ່ຕາມ. ອາວຸດທີ່ເຂັ້ມແຂງທີ່ສຸດຂອງລາວແມ່ນການບອມຕົວແລະຫຼອກລວງ. ລາວບໍ່ໃສ່ ປ້າຍຊື່ ຮອບຄໍເພື່ອປະກາດໃຫ້ຄົນທົ່ວໂລກຮູ້ວ່າລາວແມ່ນໃຜແລະລາວຕັ້ງໃຈເຮັດຫຍັງ, ເພາະວ່າໃຜຈະເອົາລາວຂຶ້ນເທິງເຮືອ? ເພື່ອບັນລຸສິ່ງທີ່ລາວໄດ້ຕັດສິນໃຈເຮັດ, ລາວບອມຕົວໂດຍການປະກາດຄວາມອັນຕະລາຍຂອງຕົວເອງ. "ຜູ້ທີ່ຍັງເຊື່ອໃນ ສັດຕູໃນມື້ນີ້?" ດັ່ງນັ້ນ, ແລະໃນແບບທີ່ຄ້າຍຄືກັນລາວ ທ່າທ່າວ່າບໍ່ມີຄວາມຜິດ. ໃນທີ່ສຸດທັງ ໝົດ ເບິ່ງຄືວ່າເປັນລະບຽບ. ລາວຍັງປະກາດຄວາມອັນຕະລາຍຂອງບາບ. "ທຸກໆຄົນເຮັດມັນ, ແນ່ນອນວ່າມັນຈະບໍ່ມີອັນຕະລາຍໃດໆໃນມັນ!". ດັ່ງນັ້ນ, ບາບກໍ່ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນຕາມມາດຕະຖານ, ແລະດັ່ງນັ້ນລາວຈຶ່ງຈັບຄວາມຄິດ, ການກະ ທໍາຂອງທ່ານແລະໃນທີ່ສຸດຕະຫຼອດຊີວິດ. ລາວລັກພາທ່ານໄປບ່ອນທີ່ທ່ານບໍ່ຕ້ອງການຍາກໄປ. ຄິດຊົ່ວແລະປ່ອຍໃຫ້ຄວາມສັດຊື່ເປັນຜູ້ ນໍາພາທ່ານ! ທ່ານໄດ້ຕັ້ງເປົ້າ ໝາຍ ແນວໃດກ່ອນ ໜ້າ ນີ້ໃຫ້ເປັນເປົ້າໝາຍ? ທ່ານໄດ້ເຫັນຄວາມຜິດພາດແລະຄວາມຊົ່ວຂອງຄົນອື່ນ, ແລະເວົ້າກັບຕົວເອງວ່າ, "ສິ່ງນັ້ນຈະບໍ່ເກີດຂຶ້ນກັບຂ້ອຍ, ຂ້ອຍຈະບໍ່ເຮັດຫຍັງເລີຍ!" ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ມື້ນີ້ທ່ານ ກໍາລັງເຮັດສິ່ງເຫລົ່ານີ້. ດຽວນີ້ເຈົ້າເຮັດໃນສິ່ງທີ່ເຈົ້າບໍ່ຕ້ອງການເຮັດ. ນີ້ແມ່ນສະພາບພາຍໃນຂອງເຈົ້າ, ລັກສະນະຂອງເຈົ້າ. ສິ່ງດັ່ງກ່າວແມ່ນການກະ ທໍາ, ສະພາບແວດລ້ອມ, ການປະກອບອາຊີບ, ການແຕ່ງງານ ແລະຄອບຄົວ. ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ? ສັດຕູ, ຊາຕານ, ໄດ້ຈັບເອົາແນວຄວາມຄິດແລະເຈດຕະນາຂອງທ່ານແລະເຮັດໃຫ້ທ່ານຢູ່ໃນເສັ້ນທາງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ. ເວົ້າຢ່າງຊື່ສັດ, ທ່ານຮູ້ເລື່ອງນີ້ ສໍາ ລັບຕົວທ່ານເອງ!

ທ່ານ

ໝາຍ

ເຖິງການທົດລອງຊີວິດທ່ານເອງ. ທ່ານໄດ້ຮັກສາໄວ້ວ່າທ່ານສາມາດເຮັດໄດ້ແລະ
 ລະເລືອກເອົາຕາມທີ່ທ່ານຕ້ອງການ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ທ່ານຮູ້ດີທັງ ໝົດ
 ວ່າ ຄໍາ ເວົ້າເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນ, ບໍ່ມີ ຄໍາ ໃດນອກ ເໜືອ ຈາກ ຄໍາ
 ເວົ້າທີ່ເປົ່າຫວ່າງ. ທ່ານຄິດແລະເຮັດຫຼາຍສິ່ງທີ່ທ່ານອາດ ຈະ ບໍ່ມັກເຮັດ. ທ່ານ
 ມັກຈົນຕະນາການວ່າທ່ານມີອິດສະຫຼະ,
 ແຕ່ທ່ານຍັງບໍ່ສາມາດປະຖິ້ມມິໄສທີ່ບໍ່ດີບາງຢ່າງ. ທ່ານເບິ່ງຄືວ່າທ່ານເຂັ້ມແຂງ
 ໃນສາຍຕາຂອງທ່ານເອງ,
 ແຕ່ທ່ານບໍ່ສາມາດເອົາຊະນະການລົ້ວວງໄດ້! ທ່ານເຍາະເຍີ້ຍແລະຫົວຂວັນຜູ້ທີ່
 ເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດ,
 ແຕ່ພາຍໃນທ່ານຢາກຈະເປັນອິດສະຫຼະແລະມີຄວາມສຸກທີ່ພວກເຂົາມີ.

ແບບແຜນການ

ດໍາ

ລົງຊີວິດທຸກຢ່າງທີ່ບໍ່ຕັ້ງໃຈແລະຕັດສິນໃຈທີ່ຖືກຕ້ອງຕາມພຣະເຈົ້າ,
 ແມ່ນຢູ່ໃນທາງທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ. ບໍ່ວ່າມັນຖືກມັງໄປໂດຍສິ່ງທີ່ບໍລິສຸດແລະຄວາມ
 ເພີດເພີນໃນໂລກທີ່ເຮັດໃຫ້ຊີວິດມີຄວາມສຸກ, ຫລືວ່າທ່ານ,
 ໃນການກະບົດຕໍ່ຄວາມເຊື່ອພາຍໃນຂອງທ່ານແລະຕໍ່ພຣະເຈົ້າ,
 ສະແຫວງຫາຄວາມເພິ່ງພໍໃຈຈາກ ຄວາມຮູ້ສຶກທີ່ ໜ້າ
 ກຽດແລະຫລອກລວງໃນດົນຕີ, ການຮ່ວມເພດແລະເສບຢາເສບຕິດ.

ເພື່ອນ, ພະຍາມານ ກໍາ ລັງນັ່ງຢູ່ໃນຫ້ອງຮັບແຂກຂອງຊີວິດຂອງທ່ານ,
 ແລະລາວໄດ້ຍືດທ່ານໄວ້ໃຫ້ ແໜ້ນ ໃນການຍືດ ອໍາ ນາດຂອງລາວ. ມີ ໜຶ່ງ
 ທ່ານຈະຮູ້ແລະຮູ້ເຖິງຄວາມເສົ້າສະຫລົດໃຈຂອງທ່ານ,
 ວ່າທ່ານໄດ້ລົງຈອດຢູ່ບ່ອນທີ່ແຕກຕ່າງຈາກບ່ອນທີ່ທ່ານຕັ້ງໃຈໄວ້ - ການ ທໍາ
 ລາຍນິລັນດອນຂອງນາຮິກ!

ນີ້ແມ່ນຊົ່ວໂມງແຫ່ງຄວາມຈິງ ສໍາ ລັບທ່ານ. ເຈົ້າ ກໍາ
 ລັງຈະເຮັດແນວໃດ? ມີສິ່ງ ໜຶ່ງ
 ທີ່ທ່ານບໍ່ສາມາດເຮັດໄດ້. ທ່ານບໍ່ສາມາດເອົາຊະນະຜູ້ລັກພາຕົວທ່ານໄດ້. ລາວ
 ເຂັ້ມແຂງກວ່າທ່ານ. ທ່ານມີ ຄວາມຫວັງ ພຽງຢ່າງດຽວເທົ່ານັ້ນ . ມີພຽງຄົນ
 ດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ສາມາດຊ່ວຍທ່ານໄດ້ - ພຣະເຢຊູຄຣິດ,
 ຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງໂລກ. ຄໍາ ພີໄບເບີນກ່າວວ່າ:"
 ພວກເຮົາທຸກຄົນຄືກັບແກະທີ່ເສຍໄປ." (ອິດສະຢາ 53:
 6). ນັ້ນແມ່ນຄວາມຈິງ ໜຶ່ງ, ແລະອີກປະການ ໜຶ່ງ," ບຸດມະນຸດ

(ພຣະເຢຊູຄຣິດ) ໄດ້ສະເດັດມາຊອກຫາແລະຊ່ວຍຊີວິດຄົນທີ່ຫາຍໄປ." (ລູກາ 19: 10). ຂ້າພະເຈົ້າເປັນທາງ, ຄວາມຈິງ, ແລະຊີວິດ; ບໍ່ມີໃຜໄປທີ່ ພຣະບິດາ ຍົກເວັ້ນໂດຍຂ້າພະເຈົ້າ. (ໂຢຮັນ 14: 6). ພຣະເຢຊູຜູ້ດຽວສາມາດປິດປ່ອຍທ່ານໃຫ້ຜິ້ນຈາກບາບແລະຊາຕານ. ລາວຜູ້ດຽວສາມາດເຮັດໃຫ້ຊີວິດທ່ານກັບໄປສູ່ເສັ້ນທາງທີ່ຖືກຕ້ອງ.

ດຽວນີ້ເຮັດສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງແລ້ວ. ສິ່ງພະເຈົ້າ SOS
ທ່ານກາງຄວາມຫຍຸ້ງຍາກຂອງຫົວໃຈຂອງທ່ານ. ເວົ້າວ່າ, "ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ຊ່ວຍຂ້າພະເຈົ້າຈາກບາບແລະຈາກຊາຕານ!" ຖ້າທ່ານ ຊື່ສັດ ແລະຈິງໃຈ ແທ້ ໆ ໃນການເອີ້ນຂອງທ່ານ, ພຣະເຢຊູຄຣິດຈະຊົງປິດປ່ອຍທ່ານ! ໂດຍການຍອມ ຈໍາ
ນິນຂອງທ່ານທີ່ບໍ່ຍອມຕໍ່ພຣະອົງ, ພຣະເຢຊູຈະໃຫ້ຄວາມສະຫງົບສຸກແລະຄວາມ ໝາຍ ໃໝ່
ແລະຈຸດປະສົງໃຫ້ແກ່ຊີວິດທ່ານ.

ຕັດສິນໃຈດຽວນີ້ວ່າເຈົ້າຢາກເປັນຫຍັງ. ຖືກລັກພາຕົວແລະຫຼອກລວງໂດຍຊາຕານຫລື ນໍາ ໂດຍພຣະຄຣິດຜູ້ລ້ຽງທີ່ດີທີ່ ນໍາ ໄປສູ່ທັງຫຍ້າຂອງແລະນໍ ົ່າ ທີ່ງຽບສະຫງົບ. (ຄໍາ ເພງ 23: 2). ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວວ່າ, "ຖ້າພຣະບຸດປ່ອຍທ່ານ, ທ່ານຈະເປັນອິດສະຫຼະແທ້ໆ." (ໂຢຮັນ 8:36).

A. Sperling

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ, ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບ ທ່ານແລະ ຈີ່ ຈໍາ ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວສານ, ປຶ້ມ ແລະແຜ່ນພັບໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ ພວກເຮົາ :

ຫ້ວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)